
Olot aprova estudiar la creaci� d'una taxa pel transpor t

d'energia

L'Ajuntament de la ciutat ha detectat dinou comercialitzadores que no li

presentaven b� les factures

L'Ajuntament d'Olot, en el ple d'anit, va aprovar per unanimitat una moci� per la taxa d'ocupaci� de terrenys per

par t de les empreses distribu�dores d'energia: aigua, gas i electricitat. La regidora Anna Barnadas (ERC) va

presentar la moci� com una manera d'aconseguir ingressos per combatre la pobresa energ�tica.

La regidora Montserrat Torras (PDeCAT) va explicar que l'Ajuntament ha detectat 19 comercialitzadores que no

passaven correctament la facturaci�. Va indicar que els han reclamat el darrers 4 anys i que paguin

correctament cada trimestre.

Torras va assenyalar que els serveis de recaptaci� de la Diputaci� han fet un estudi destinat a preveure el que

poden arribar a obtenir els ajuntaments pel recapte. Va comptar de 7.000 a 12.000 ? per quil�metre per l�nes de

220 KV, de 4.500 a 3.000 ? per quil�metre per l�nies de 66 a 220 KV, i de 500 a 1.000 ? per l�nies de 30 a 60 KV.

L'alcalde, Josep Maria Corominas (PDeCAT), va exposar que els serveis jur�dics de les companyies s�n molt

bons i va indicar que cal m�s jurisprud�ncia favorable als municipis abans de comen�ar l'estudi. Corominas va

valorar que el m�s assenyat �s seguir el que facin els altres municipis a trav�s de la Diputaci� de Girona. Va

recordar les sent�ncies favorables a les empreses de telefonia m�bil que van fer anulálar les ordenances f iscals

de molts ajuntaments.

Xavier Garcia (OeC) va def inir de molt bona la idea de crear la taxa. Mireia Tresserras (CUP) va explicar el paper

de le grans companyies d'energia, i Mireia Tresserras (CUP) va exposar la hist�ria de les principals companyies i

en va detallar la progressi� en els benef icis.
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